
Zakaj ne smemo po sadju piti vode
Mnogi ste že izkusili, da po zuužitem sadju ni dobro piii uode. Bolel oas je

želodec in Še druge sitnosti ste imeli. Zdraoniki so to zadeoo prdskali in naŠli sJedece:
Mesto teh težao ni o želodcu, ampak o tankem čreou. Zaradi pitja vode potuje

sadje prehitro iz želodca D tanko črevo in ielodčni ter čreoemi sokoui se zaradi
vode preoeč razredčijo. Mesto da bi se sedaj .tadje o čreoesu prebaoljalo, $e pa
osa unebina lačne napihonnti in potem vreti, kar popolnoma ohromi čreoesje. Po-
sledice so takšne, kakor jili sami poznaie, Zaio ne pijte po osakem sadju oode.


